
Protokół XI sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

z dnia 25.02.2025 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

 

w sali w konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju 

(pok. 27, II piętro) 

 

Godzina rozpoczęcia obrad - 9:30, zakończenia – 12.23 

Radna Agnieszka Wilk- nieobecna od godz. 9.30 do godz. 9.36, obecna 

od godz. 9.37 do godz. 12.23 do końca sesji. 

 

Uwaga: 

Zgodnie  ze  znowelizowaną  w  maju  2018  roku   ustawą  o  samorządzie 

gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 (przedłużoną 
do 30.04.2024 r.) są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  
Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

(Art. 20 ust. 1b). 
Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 

z obrazem i dźwiękiem – pod adresem:  
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/ 

zakładka Archiwum/XI sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 
z dnia 25.02.2025 r. 

 

1. Otwarcie XI sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Łukasz Różycki 

otworzył XI sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju oraz powitał 

Radnych i zaproszonych gości: 

    - Pana Marka Ćmikiewicza Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

    - Panią Magdalenę Tarnawską Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

 - Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

 - Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

 - Pana Marka Żegnałka Mecenasa,  

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/zakładka%20Archiwum/
https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/kadencja2024-2029/zakładka%20Archiwum/


-  Pana Mirosława Lecha Wicestarostę Powiatu Wałbrzyskiego, 

- Panią Annę Tumas Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szczawnie-Zdroju, 

- Panią Danutę Wild Przewodniczącą Miejskiej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, 

- Panią Paulę Piechaczyk Pełnomocnika Burmistrza ds. Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii, 

- Panią Lucynę Domagałę Prezesa Stowarzyszenia „Nowe Życie” Klub 

Abstynenta, 

- Panią Danutę Puchlerz Wiceprezesa Stowarzyszenia „Nowe Życie” Klub 

Abstynenta, 

- Panią Andżelikę Godyk-Kijewską Kierownika Wydziału Gospodarowania 

Nieruchomościami, 

- kierowników oraz pracowników Urzędu, Mieszkańców Szczawna- 

Zdroju.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił Pana M. Lecha 

Wicestarostę Powiatu Wałbrzyskiego do przedstawienia informacji. 

Następnie Przewodniczący Rady zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Wicestarosta, radny 

Z. Różycki, Burmistrz Szczawna-Zdroju, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka, radna A. Wilk, radny J. Kozłowicz, radna E. Piotrowska. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji 

wraz z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych – 15 radnych 

było obecnych. W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  



Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zapytał czy są wnioski, które radni 

chcieliby zgłosić. 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zaprosił do następnego punktu 

obrad sesji.  

 

3. Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej – informacja 

Kierownika. 

 

Informacja ta została załączona do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej zabrała głos i przedstawiła 

przedmiotową informację. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, radny J. Kaczanowski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

 

4. Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii.” 

Sprawozdania w ww. zakresie zostały załączone do aplikacji 

POSIEDZENIA.PL i stanowią załączniki: nr 5a, nr 5b, nr 5c, nr 5d, i nr 6 

do niniejszego protokołu. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie przedmiotowej 

informacji.  

Głos w tej sprawie zabrała Wiceprezes Stowarzyszenia „Nowe Życie” Klub 

Abstynenta. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Wiceprezes Stowarzyszenia „Nowe 

Życie” Klub Abstynenta, radny H. Hammer, Prezes Stowarzyszenia „Nowe 

Życie” Klub Abstynenta, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

A. Pisarska, radna M. Pietkiewicz, radna A. Wilk, Przewodnicząca Miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Pełnomocnik Burmistrza 

ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii, Skarbnik Miasta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad sesji. 

5. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej z pracy za 2024 rok. 

Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej z pracy za 2024 rok zostało załączone 

w aplikacji POSIEDZENIA.PL. 

Na prośbę Burmistrza informację w tym zakresie przedstawiła Kierownik 

Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 

2025r. 

 

Protokół ten został przesłany wszystkim radnym na adresy e-mailowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do protokołu z sesji  

z dnia 28 stycznia 2025 r.  



 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2025 r.  

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 stycznia 2025 r. został przyjęty 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, 

obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: 

radny J. Kaczanowski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

7. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.  

Sprawozdanie Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 

19.02.2025 r., sprawozdanie Komisji Uzdrowiskowej z dnia 19.02.2025 r., 

sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 19.02.2025 r., 

sprawozdanie Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 20.02.2025 r., zostały 

zamieszczone do aplikacji POSIEDZENIA.PL  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 

8. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności 

w okresie między sesjami.  

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowi załącznik 

nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, 

że przechodzimy do następnego punktu obrad. 

 



9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2025. 

 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL.  

  

Na prośbę Burmistrza, Skarbnik Miasta przedstawiła przedmiotowy projekt 

uchwały. 

   
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 
W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Skarbnik Miasta. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2025. 

 

Uchwała w sprawie zmian w  budżecie  gminy  na  rok 2025 r. została   

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw-  0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025 stanowi   

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2025 stanowi załącznik nr 8a do niniejszego   

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy 

do następnego punktu obrad. 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form 
wychowania przedszkolnego oraz trybu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania.  
 

Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL.  

 



Na prośbę Burmistrza projekt ww. uchwały przedstawiła Starszy Inspektor 

ds. Oświaty. 

  
Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Starszy Inspektor ds. Oświaty. 

   

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. 

 

Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania została  podjęta jednogłośnie 

w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

oraz trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego oraz trybu kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystywania stanowi załącznik nr 9a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno Zdrój, położonego 

w obrębie Szczawno-Zdrój 1, pomiędzy ul. Fryderyka Chopina 

(dz. nr 123/2) a ul. Kolejową (dz. nr 71) w Szczawnie-Zdroju. 



Ww. projekt uchwały został załączony do aplikacji POSIEDZENIA.PL.  

 

Na prośbę Burmistrza projekt ww. uchwały przedstawił Pracownik Wydziału 

Gospodarowania Nieruchomościami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obszaru Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno Zdrój, 

położonego w obrębie Szczawno-Zdrój 1, pomiędzy ul. Fryderyka 

Chopina (dz. nr 123/2) a ul. Kolejową (dz. nr 71) w Szczawnie-

Zdroju. 

 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obszaru Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno Zdrój, 

położonego w obrębie Szczawno-Zdrój 1, pomiędzy ul. Fryderyka Chopina 

(dz. nr 123/2) a ul. Kolejową (dz. nr 71) w Szczawnie-Zdroju, została  

podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 15 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno Zdrój, położonego w obrębie Szczawno-Zdrój 1, pomiędzy 

ul. Fryderyka Chopina (dz. nr 123/2) a ul. Kolejową (dz. nr 71) 

w Szczawnie-Zdroju stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obszaru Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno Zdrój, 

położonego w obrębie Szczawno-Zdrój 1, pomiędzy ul. Fryderyka Chopina 

(dz. nr 123/2) a ul. Kolejową (dz. nr 71) w Szczawnie-Zdroju stanowi 

załącznik nr 10a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przechodzimy do 

następnego punktu obrad. 



 

12. Przyjęcie sprawozdań z prac za rok 2024 

Przewodniczących Komisji Stałych:  

a) Oświaty, Kultury i Sportu,  

b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem,  

c) Uzdrowiskowej, 

d) Spraw Obywatelskich, 

e) Skarg, Wniosków i Petycji,  

f) Rewizyjnej. 

Sprawozdania te zostały załączone do aplikacji POSIEDZENIA.PL i stanowią 

załączniki od 11-16. Sprawozdania te także zostały przesłane na adresy 

e-mail wszystkim Radnym Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

sprawozdań z prac za rok 2024 Przewodniczących Komisji Stałych: 

a) Oświaty, Kultury i Sportu, b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem, 

c) Uzdrowiskowej, d) Spraw Obywatelskich, e) Skarg, Wniosków 

i Petycji, f) Rewizyjnej. 

 

Sprawozdania z prac za rok 2024 Przewodniczących Komisji Stałych: 

a) Oświaty, Kultury i Sportu, b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem, 

c) Uzdrowiskowej, d) Spraw Obywatelskich, e) Skarg, Wniosków i Petycji, 

f) Rewizyjnej, zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu: za- 15, 

przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 

15 radnych. 

 

 

13. Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zgłosił następujące 

sprawy: 



1) kwestia powstania lodowiska w Szczawnie-Zdroju- radny zapytał 

czy udało się porozmawiać z Panią Burmistrz Jedliny-Zdroju 

I. Bujalską jakie mamy informacje w tym zakresie? 

2) spotkanie na szczycie w sprawie dofinansowań dot. transportu- radny 

zapytał czy nasze dofinansowanie może być niższe, skoro Wałbrzych 

i tak korzysta z przejazdu przez Szczawno-Zdrój? 

 

Burmistrz odpowiedział najpierw na pytanie drugie:  

Jeśli chodzi o sprawy komunikacji organizowanej przez gminę 

Wałbrzych przez Prezydenta Miasta Wałbrzycha to tak jak 

Wicestarosta wspomniał- było to pierwsze spotkanie w tym temacie. 

Z każdą gminą spotykał się Prezydent i Panowie, którzy zajmują się 

organizowaniem na co dzień tej komunikacji byłego ZDKiUM, dziś to 

Wydział Urzędu Miejskiego. Były to spotkania zorganizowane osobno 

z każdym Wójtem, Burmistrzem. Mamy czas wstępny do końca tego 

miesiąca, aby przeanalizować te dane, które zostały nam przekazane 

na tym spotkaniu, a potem przesłane drogą e-mailową i do tych 

informacji, do tych kwot, które się pojawiły to my zadawaliśmy 

pytania w trakcie dyskusji na forum Wydziału Gospodarki 

Komunalnej. Generalnie chodzi nam o to, by ta kwota była jak 

najniższa i aby bardzo racjonalnie podejść do każdej linii, która 

przejeżdża przez Szczawno oraz zoptymalizować stawki, które 

będziemy ponosić od 1 czerwca. Konsorcjum jest to samo, tylko inne 

są kwoty za wozokilometr. Ta podwyżka, o której nas poinformowano 

to jest ponad 27 % więc całe 28 % w stosunku do tych kosztów, które 

ponosimy. Na chwilę obecną gmina Szczawno-Zdrój dopłaca do 

wszystkich linii komunikacyjnych, które przejeżdżają przez Szczawno-

Zdrój miesięcznie 28 tys., niespełna 29 tys., biletów na tych liniach 

przewoźnik otrzymuje sprzedaż około 35 tys. i Gmina Wałbrzych 

dopłaca 23 tys. Tak jest na chwilę obecną. Wyliczenia te w oparciu 

o nowe stawki przewoźnika, jeżeli chodzi o gminę Wałbrzych 

już urosły do kwoty 47 tys. Taka jest przymiarka 47 tys. Pytamy 



dodatkowo o wozokilometry na każdych z tych linii tutaj pracowników 

Wydziału Urzędu Miejskiego w Wałbrzychu, pytamy o ilość biletów, 

które sprzedają się czy są kupowane na poszczególnych liniach, 

ale też gdzie są kupowane, ile tych biletów jest już kupionych tutaj 

przy granicach administracyjnych Szczawna, a ile tych biletów na tych 

liniach kupowanych jest poza granicami Szczawna tj. od strony 

Białego Kamienia, Piaskowej Góry czy Podzamcza, to też da nam 

pewne informacje o tym w jakim stopniu korzystają nasi mieszkańcy 

z tego transportu publicznego. Jesteśmy na razie na tym etapie, 

zbieramy wszelkie informacje. Kolejne spotkanie, o czym wspomniał 

dziś Wicestarosta jest już organizowane w marcu i będziemy się 

spotykali w gronie gmin, które korzystają z tego transportu 

z Zarządem Powiatu Wałbrzyskiego bez gminy Wałbrzych i kolejne 

będzie już wspólnie łącznie z gminą Wałbrzych. Rozważamy czy ilość 

kursów chociażby nr 18 jest potrzebna.  

 

Na pierwsze pytanie Burmistrz odpowiedział następująco: 

Z Panią Burmistrz jesteśmy umówieni, możliwe, że w tym tygodniu 

dojdzie do spotkania, które będzie dotyczyło lodowiska. 

 

Radna E. Piotrowska zapytała o możliwość stworzenia gabinetu 

stomatologicznego w szkole. 

Burmistrz odpowiedział, że korzystamy z usług dentobusa. Następnie 

na prośbę Burmistrza odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta: Był analizowany 

temat powstania stałego gabinetu. Jednak aby gabinet mógł funkcjonować 

musi mieć określoną liczbę pacjentów – ok 600 pacjentów. Rozpytywaliśmy 

szkoły wałbrzyskie i w okolicznych gminach, tego zainteresowania w danym 

momencie nie było. Wobec tego nie było możliwości, żeby taki gabinet 

zorganizować i wybraliśmy formę, która cieszy się dość dużym 

zainteresowaniem. 

 

Radny A. Sikoń zapytał o następujące kwestie: 



1) promocja miasta- czy jest możliwość przystąpienia Szczawna-Zdroju 

do Lokalnej Organizacji Turystycznej Aglomeracja Wałbrzyska?, 

2) propozycja dot. Dni Szczawna-Zdroju: aby mogła wystąpić artystka Zosia 

Karbownik. 

Odnośnie pierwszego pytania Burmistrz udzielił odpowiedzi, że w marcu 

najprawdopodobniej spotka się z Prezesem Lokalnej Organizacji 

Turystycznej Aglomeracja Wałbrzyska w zakresie odnowienia naszej 

współpracy i dopiero potem będziemy decydować. 

Odnośnie drugiego pytania Burmistrz poinformował, że Dni Szczawna-

Zdroju odbędą się w dniach: 30 i 31 maja 2025 r. i chcemy przejść w ramach 

imprez towarzyszących do dnia 1 czerwca 2025 r. Chcielibyśmy wrócić 

do Żakinady. 

 

Radny J. Kaczanowski poruszył następujące sprawy: 

1) dot. cmentarza- czy jest wytyczone nowe miejsce na cmentarz? 

2) tekstylia nienadające się do zużycia- czy będą ustawiane worki, 

pojemniki na takie tekstylia? 

3) światłowód- czy jest wytyczony operator?  

 

Burmistrz odpowiedział w sprawie dotyczącej światłowodu- to jest faza 

wstępna. Sprawa jest uzgadniana z Wojewódzkim Konserwatorem 

Zabytków. Złożyliśmy na część południową i część północną, czy zostanie 

centrum. Mieszkaniec będzie wybierał operatora. 

 

Odnośnie cmentarza Burmistrz udzielił odpowiedzi – miejsc ubywa i nie 

rezerwujemy miejsc pod przyszłe pochówki, jedynie przyjmujemy pochówki 

na bieżąco. Działka jest przygotowywana do zagospodarowania cmentarza. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi odnośnie tekstylii- jesteśmy po rozmowach 

z firmą Alba i chcemy zorganizować próbnie tzw. mobilny PSZOK. 

 

 

 



 

14. Informacje i komunikaty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w dniu 25.03.2025 r. 

o godz. 9.30 odbędzie się następna sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ł. Różycki poinformował radnych 

o obowiązku złożenia do dnia 30.04.2025 r. oświadczeń majątkowych wraz 

z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni w dwóch egzemplarzach- zgodnie 

z art. 24h ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Burmistrz Szczawna-Zdroju poprosił, aby posiedzenia Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju odbywały się w godzinach pracy Urzędu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju A. Pisarska 

przedstawiła nowy Klub Radnych: „Lokalna Energia Szczawno-Zdrój- Klub 

Aktywnych Działań”. 

 

15. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Różycki ogłosił zamknięcie XI sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

 Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie pod 

linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

 Protokół sporządziła:   Protokół sprawdzili:  Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska           Agnieszka Pisarska     Łukasz Różycki 

       Adam Motyka    

 

 



 

WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności gości. 

3. Porządek obrad. 

4. Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej – informacja Kierownika. 

5a.Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Szczawnie-Zdroju w 2024 roku zgodnie z Programem Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2027. 

5b. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej w Szczawnie-Zdroju za 2024 rok zgodnie z programem 

przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej dla 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój na lata 2024-2030. 

5c. Sprawozdanie z realizacji programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w Szczawnie-Zdroju w 2024 roku. 

5d. Informacja uzupełniająca do sprawozdania z realizacji programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w Szczawnie-

Zdroju w 2024 roku, sprawozdanie finansowe. 

6. Informacja Stowarzyszenia „Nowe Życie” Klubu Abstynenta na temat realizacji zadań 

w 2024 roku w zakresie przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom społecznym. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między sesjami. 

8.-10a. Projekty uchwał i uchwały. 

11. Sprawozdanie z prac za rok 2024 Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

12. Sprawozdanie z prac za rok 2024 Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem. 

13. Sprawozdanie z prac za rok 2024 Komisji Uzdrowiskowej. 

14. Sprawozdanie z prac za rok 2024 Komisji Spraw Obywatelskich.  

15. Sprawozdanie z prac za rok 2024 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

16. Sprawozdanie z prac za rok 2024 Komisji Rewizyjnej. 

17. Link do nagrania obrazu i dźwięku: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

 

 

 

 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/

